

Aika ja paikka
20.6.2005 klo 16.28

Sali CK108
Tietojenkäsittelytieteen laitos (Exactum)
Gustaf Hällströminkatu 2b, Helsinki.

Osallistujat
Jaakko Nurro, ohjaaja
Sanna Valkonen, puheenjohtaja
Matti Mattila, saapui 15.48
Pasi Röytiö
Mikko Alakunnas, sihteeri

Poissa
Lauri Lahtela

1. Kokouksen avaus
Sanna aloitti kokouksen 16.28.
2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen
Kaikki kokouksen osallistujat eivät ole nähneet edellisen kokouksen pöytäkirjaa. Pöytäkirjan hyväksymistä päätettiin lykätä seuraavaan kokoukseen.
3. Määrittelydokumentti
Matti on korjannut määrittelydokumentin kirjoitusvirheitä. Mikko kääntää dokumentin ja lähettää sen kaikille ryhmän jäsenille. Määrittelydokumenttiin on lisätty myös versiohistoria kappale. Valmis dokumentti hyväksytetään määrittelydokumentin FTR-kokouksen puheenjohtajalla, joka oli Jaakko. Matti huomautti, että määrittelydokumentissa jäi määrittelemättä joukko käyttötapauksia mm. mitä tapahtuu kun järjestäjä vaihtaa sähköpostiosoitteensa sellaiseen millä ei ole oikeutta järjestäjää ryhmiä.
4. Neljäs käyttöliittymäproto
Mikko ja Pasi esitteli mitä edellisen viikon perjantain käyttöliittymä protossa saatiin aikaiseksi. Asiakas oli tyytyväinen tehtyihin muutoksiin ja ilmoitti ettei mielestään tarvitse enää erillistä kokousta proton esittelyyn, sekä kertoi toiveensa että jatkossa muutokset ja parannusehdotukset ja muu protoon liittyvä yhteydenpito hoidetaan puhelimitse tai sähköpostilla. Lisäksi hän toivoi että seuraavat protot ovat edellisen tapaan html-koodilla tehtyjä. Matti teki tarvittavat muutokset edelliseen käyttöliittymään ja lähetti muutokset Jonille. Joni on antanut uudesta käyttöliittymästä palautetta ja Matti lupasi välittää palautteen koko ryhmälle.
5. Suunnitteludokumentti
Sanna jakoi suunnitteludokumentin yleisen sisältörungon ja lupasi monistaa koko ryhmälle pidemmän dokumentin siitä mitä suunnitteludokumentti pitää sisällään. Sovittiin, että jatkossa jokainen näyttää kaikille ryhmän jäsenille omat tuotoksensa kommentointia varten, heti kun jotain kommentoitaavaa on olemassa. Lisäksi sovittiin, että kommenttipyyntöihin

tulee vastata kun kommentoitavan dokumentin on lukenut. Esitettiin toivomus, että jokainen kertoo oman mielipiteensä vaikka sitten ”ihan jees” fraasilla, jotta kommentin pyytäjä tietää että hänen tuotoksensa on luettu. Todettiin myös että Sanna ja Pasi ovat aloittaneet testaussuunnitelman kirjoittamisen. Sanna ehdotti että ensi torstain kokouksessa pidetään ideariihä, johon jokainen tuo omat suunniteludokumenttiin liittyvät tuotoksensa.

6. Muut asiat

Pasi on matkoilla tämän viikon torstain ja sunnuntain väliset päivät. Ensi viikolla kokoonnumme Aleksandriassa. Suunnitteludokumentin FTR kokous pidetään 30.6.2005.

7. Kokouksen päättäminen

Kokous päättyi klo 17.32.